
(FOTO/VIDEO) Tiruri încărcate
cu  bitum  au  luat  FOC  la  2
Mai!  Intervin  pompierii
UPDATE: A fost emis mesaj RO-
Alert
8 noiembrie 2024 20:48

Pompierii intervin la această oră
la  un  incendiu  în  localitatea  2
Mai.
Mai multe tiruri pline cu bitum au luat foc într-o parcare
închisă.

La fața locului intervin pompierii Secției Mangalia cu două
autospeciale  de  stingere  și  Stația  Tuzla,  cu  două
autospeciale.

UPDATE:

Incendiul s-a produs la mai multe cisterne (fără încărcătură)
existente în curtea unui operator economic.

Focul se manifestă generalizat, cu degajări mari de fum și
posibilitate de propagare la vecinătăți.
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În zonă se aud mai multe explozii (posibil de la recipiente cu
ulei).

S-au deplasat la fața locului 7 autospeciale de stingere de la
Constanța,  ISU  BIF  –  mașină  cu  roboți;  ISU  CL  –  două
autospeciale pentru asigurare raion intervenție, ISU IL –  o
autospecială ASAS.

UPDATE:
Pentru protecția populației aflată în proximitatea zonei de
manifestare, la nivelul județului Constanța a fost transmis un
mesaj de avertizare prin intermediul sistemului Ro-Alert.
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Mihai  Feodorof,  încă  4  ani
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viceprimar la Limanu. Daniel
Georgescu: “Este pentru mine
ca al doilea primar”
8 noiembrie 2024 20:48

Mihai Feodorof a preluat, începând
de  astăzi,  un  nou  mandat  de
viceprimar al comunei Limanu.
El continuă în această poziție în care a fost umăr la umăr în
ultimii 8 ani, alături de primarul Daniel Gheorghe Georgescu.

De activitatea acestei echipe se leagă transformarea pozitivă
a localității – echipa “Se poate” Limanu – 2 Mai – Vama Veche
– Hagieni, adică fonduri și proiecte de succes de zeci de
milioane de euro.

În urma ședinței Consiliului Local, Mihai Feodorof a fost
votat  de  10  consilieri  locali,  fiind  astfel  o  decizie
majoritară.

“Acum suntem din nou în formula completă, după noile alegeri!
Cu Mihai Feodorof am făcut echipă 8 ani și este un om bine
pregătit, îndrăgit, care a condus în teren foarte multe din
proiectele  comunei  Limanu.  Este  pentru  mine  ca  al  doilea
primar.

Continuăm  împreună  și  mergem  înainte  în  aceeași  echipă
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frumoasă și puternică”, declară  Daniel Gheorghe Georgescu,
primarul comunei Limanu.
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Pe aceeași temă:

(VIDEO) Limanu: Ce mesaje au transmis, la început de mandat,
primarul Daniel Georgescu și viceprimarul Mihai Feodorof

(VIDEO) Primarul comunei Limanu, Daniel Gheorghe Georgescu și
consilierii locali au depus, astăzi, jurământul

A  fost  convocată  prima
ședință  a  noului  Consiliu
Local Mangalia
8 noiembrie 2024 20:48

Consilierii  PSD,  USR  și  AUR  au
convocat,  pentru  miercuri,  13
noiembrie,  la  orele  15.00,  o
ședință  extraordinară,  în  cadrul
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căreia vor fi aprobate comisiile de
specialitate ale Consiliului Local
Mangalia.
Totodată, aleșii locali vor aproba și președintele de ședință
pentru următoarele trei luni.

Potrivit legii, după această ședință va fi convocată o nouă
întâlnire  a  consilierilor  locali,  în  cadrul  căreia  va  fi
aprobat noul viceprimar al orașului.
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OFICIAL : Dorinel Colgiu este
trimis  în  judecată  pentru
trafic de influență
8 noiembrie 2024 20:48

Judecătorii  Tribunalului  Constanța
au admis rechizitoriul procurorilor
anticorupție în ceea ce îl privește
pe Dorinel (Doru) Colgiu, directrul
Goldterm Mangalia.
Astăzi, 8 noiembrie 2024, judecătorul de cameră preliminară a
dispus începerea judecății în dosarul în care Colgiu este
acuzat de două acte de trafic de influență și unul de trafic
de influență în formă continuată.

Urmează ca, tot la Tribunalul Constanța, dosarul lui Colgiu să
primească un prim termen de judecată.

Iată decizia de azi a judecătorilor:
Constată legalitatea sesizării instanţei cu rechizitoriul nr.
172/2/P/2024 din data de 02 octombrie 2024 al Parchetului de
pe lângă ÎCCJ- Direcția Națională Anticorupție – ST Constanţa
privind pe inculpatul COLGIU DORINEL sub aspectul săvârșirii
infracțiunilor de:
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trafic de influență, faptă prev. și ped. de art. 6 din
Legea 78/2000 rap. la art 291 alin. 1 din Codul penal,
trafic de influență, faptă prev. de art. 6 din Legea
78/2000 rap. la art 291 alin. 1 din Codul penal,
trafic de influență în formă continuată, faptă prev. de
art. 6 din Legea nr. 78/2000 rap. la art. 291 alin. 1
din C.pen. cu aplic. art. 35 alin. 1 din C.pen. toate cu
aplic. art. 38 alin. 1 din C.pen.

Dispune  începerea  judecăţii  privind  pe  inculpatul  COLGIU
DORINEL sub aspectul săvârşirii infracţiunilor faţă de care s-
a  dispus  trimiterea  acestuia  în  judecată,  aşa  cum  a  fost
expusă anterior.

Cu contestaţie în termen de 3 zile de la comunicare.

Pronunţată în camera de consiliu, azi 8.11.2024.

Pe aceeași temă:

Judecătorii decid azi începerea procesului lui Colgiu: Acesta
este acuzat de TREI infracțiuni de trafic de influență, una
în formă continuată
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Concert  caritabil  pentru
micuțul  Lucas  din  Mangalia:
Orice donație CONTEAZĂ
8 noiembrie 2024 20:48

Club Interact Mangalia organizează
diseară un concert caritabil pentru
Lucas, un micuț de 6 ani, care a
fost  diagnosticat  cu  o  boală
cruntă.
Evenimentul InterArt va avea loc la Casa de Cultură Mangalia,
începând de la orele 17.00.

Vor urca pe scenă Trupa de teatru CaLaMari, copiii de la
atelierul de teatru EducaArt, Latino Kids by Anca Petrea,
Alexandra  Talabă,  Ion  Zăvăleanu,  Promise  Band,  Diana&Emi,
Claudia&Lia Andas, Ximena Cocârlea, Romeo Gheorghe, Geanina
Pițu, DansArt.

Donațiile minime sunt de 15 lei/copil, 25 de lei/adult.

“În spatele acestei acțiuni minunate inițiată si susținută de
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Club INTERACT Mangalia este povestea lui Lucas care, pentru
noi, a început odată cu un nou an de grădiniță și a continuat
doar cu aventuri fantastice mai bine de trei ani când, după o
zi de vineri plină de veselie, a urmat un weekend cu un
diagnostic crunt.

Lângă  Lucas,  au  luptat  și  luptă  cu  mare  devotament  și
încredere medici specialiști din București și Cluj, mămica
lui, Raluca, cei mai minunați bunici, noi, colegii lui, cei
care am înălțat o rugă pentru Lucas.

Pentru susținere, pentru credința în puterea lui Dumnezeu,
pentru că puteti, va invităm vineri, 8 noiembrie, o zi de mare
sărbătoare creștină, la Casa de Cultură din Mangalia.

Vă mulțumim și vă așteptam să ne fiți alături!

Victorița – educatoarea lui Lucas”.

Record  MONDIAL:  Denis  Tudor
din  Mangalia  revoluționează
transportul de mare viteză
8 noiembrie 2024 20:48
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Echipa  lui  Denis  Tudor  din
Mangalia,  CEO  Swisspod,
revoluționează transportul de mare
viteză pe calea ferată și marchează
un record mondial.
Recent, echipa lui Denis de la Swisspod, a stabilit un nou
record mondial pentru viteză în cadrul unui test realizat în
Elveția.

Potrivit swissinfo.ch în cadrul testului s-a reușit atingerea
unei  viteze  incredibile  de  până  la  950  km/h  într-un  tub
aproape vidat, reducând drastic consumul de energie.

Potrivit  swissinfo.ch  echipa  de  la  Institutul  Federal  de
Tehnologie Lausanne (EPFL), Școala de Afaceri și Inginerie
Vaud (HEIG-VD) și Swisspod Technologies au efectuat 82 de
teste folosind o pistă de testare hyperloop de 120 de metri –
o  construcție  circulară  care  poate  simula  distanțe  lungi
folosind  capsule  de  diferite  dimensiuni  –  ca  parte  a
proiectului  LIMITLESS  (Linear  Induction  Motor  Drive  for
Traction and Levitation in Sustainable Hyperloop Systems).

Instalația de testare EPFL constă dintr-o „pisă circulară” cu
un diametru de 40 de centimetri și o circumferință de 125,6
metri. Aceasta este o versiune redusă (1:12) a sistemului
hyperloop descris în teza de doctorat EPFL a lui Denis Tudor,
CEO al Swisspod.

Potrivit Click, conceptul de Hyperloop își are originile în
Elveția, încă din anii 1970, când profesorul Marcel Juffer a
propus un sistem de transport în tuburi vidate.

În 2012, viziunea Hyperloop a fost readusă în discuție de Elon
Musk, iar ulterior SpaceX și The Boring Company au lansat
competiții pentru inginerii din întreaga lume.
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Denis  Tudor,  la  acea  vreme  student  la  Școala  Politehnică
Federală din Lausanne (EPFL), s-a remarcat la competițiile
organizate de Musk, câștigând premii în 2016, 2017 și 2018.

Performanțele sale în aceste competiții au atras atenția lui
Musk  și  au  fost  un  factor  decisiv  în  crearea
companiei Swisspod, fondată de Tudor și Cyril Denereaz.

Candidatul  PSD  La  Camera
Deputaților,  Daniel
Georgescu: „Un județ atât de
frumos  și  divers  precum
Constanța  are  o  poveste,
chiar și în localitățile mai
puțin cunoscute!”
8 noiembrie 2024 20:48

Candidatul  PSD  la  Camera
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Deputaților,  Daniel  Georgescu,  a
participat la Saligny, alături de
președintele  filialei  județene,
Felix  Stroe  și  alți  colegi  de
partid,  la  hramul  Bisericii
Sfinților  Arhangheli  Mihail  și
Gavriil.
„Am spus ca orice om, contează. Ca orice localitate, contează!
Și  astăzi,  în  zi  de  mare  sărbătoare,  am  fost  alături  de
constănțenii din comuna Saligny, localitate ce poartă numele
unui om imens pentru istoria și ingineria românească!

Echipa PSD Constanța va fi mereu în mijlocul oamenilor, atât
în momente de bucurie dar și la greu!

Mulțumim  colegilor  pentru  invitație  și  vom  fi  alături  de
oamenii noștri și comunitățile lor! Așa că astăzi, în zi de
mare  sărbătoare,  la  Hramul  Bisericii  Sfinților  Arhangheli
Mihail  și  Gavriil  din  Saligny!  De  altfel,  pentru  mine  și
președintele PSD Constanța, Felix Stroe această vizită este
deja o tradiție.

Mergem pe calea sigură împreună și ducem Constanța înapoi în
TOP!”

Comandat de Partidul Social Democrat Filiala Constanța,
Executat de Ediția de Sud – portal www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 11240017

Pe aceeași temă:

Daniel Georgescu își face campanie într-un autoturism de
colecție: „Județul Constanța este frumos și merită văzut
dintr-o mașină frumoasă”
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Judecătorii  decid  azi
începerea  procesului  lui
Colgiu: Acesta este acuzat de
TREI infracțiuni de trafic de
influență,  una  în  formă
continuată
8 noiembrie 2024 20:48

Judecătorul  de  cameră  preliminară
de  la  Tribunalul  Constanța  va
decide,  azi  începerea  procesului
penal împotriva lui Dorinel Colgiu,
încă  director  al  firmei  de
termoficare a Mangaliei, Goldterm.
Dorinel (Doru) Colgiu este acuzat de procurorii DNA Constanța
de  TREI  infracțiuni  de  trafic  de  influență,  una  în  formă
continuată.
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Iată ce spun, în rechizitoriu, procurorii
DNA:
În  perioada  2023  –  2024,  inculpatul  Colgiu  Dorinel  ar  fi
pretins și primit în mai multe tranșe, suma de 15.000 de euro
(echivalentul a 75.000 lei) de la un om de afaceri, cu punct
de lucru în zona limitrofă plajelor Saturn – Venus, având ca
obiect de activitate desfășurarea de acte de comerț pe plajă,
la bar și închiriere de șezlonguri, pentru a interveni pe
lângă funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului
Mangalia  și  Poliției  Locale  Mangalia  și  a-i  determina  pe
aceștia să nu își îndeplinească atribuțiile de serviciu în mod
corespunzător în sensul de a permite societății comerciale
respective să își desfășoare activitatea comercială în sezonul
estival  2023  în  lipsa  autorizației  „Aviz  program  de
funcționare” emisă de Primăria Municipiului Mangalia și fără a
fi supusă unor controale din partea Poliției Locale Mangalia
și astfel să nu fie sancționată contravențional.

Ulterior, în perioada iunie – iulie 2024, inculpatul Colgiu
Dorinel ar fi pretins de la același om de afaceri suma de
15.000 de euro pentru a-și trafica influența în același mod
prezentat anterior.

În perioada mai – iunie 2024 inculpatul Dorinel Colgiu ar fi
pretins și primit în două tranșe printr-un intermediar, de la
un om de afaceri suma de 50.000 lei pentru a interveni pe
lângă funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului
Mangalia și a-i facilita acestuia eliberarea unei autorizații
de funcționare, fără ca societatea să plătească suma de 80.000
lei ce reprezenta o taxă anuală pentru magazinele ce depășesc
o suprafață de vânzare de peste 250 mp potrivit unei hotărâri
a Consiliului Local.

Ulterior, la data de 01 iulie 2024, persoana respectivă care
administra  o  societate  comercială  ce  are  ca  obiect
comercializarea  de  materiale  de  bricolaj,  ar  fi  primit
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autorizația de funcționare pentru o taxă anuală de 239 lei
stabilită pentru magazinele cu o suprafață de vânzare mai mică
de 250 mp.

Suma „fixă” – 15.000 de euro
La  sfârșitul  lunii  iunie  –  începutul  lunii  iulie  2024,
inculpatul Dorinel Colgiu, în calitatea menționată mai sus, ar
fi pretins, printr-un intermediar, de la un om de afaceri suma
de 15.000 euro, pentru a-și trafica presupusa influență pe
care  ar  fi  lăsat  să  se  creadă  că  ar  avea-o  asupra
funcționarilor  publici  din  cadrul  Primăriei  Municipiului
Mangalia și Poliției Locale Mangalia și că-i va determina pe
aceștia  să  permită  ca  societatea  omului  de  afaceri  să-și
desfășoare  activitatea  în  continuare,  fără  autorizație  de
funcționare.

În contextul menționat mai sus, la data de 09 iulie 2024,
inculpatul ar fi primit suma de 60.000 lei din banii pretinși
inițial,  ocazie  cu  care  s-a  procedat  la  constatarea
infracțiunii  flagrante.

În cauză a fost dispusă măsura sechestrului asigurător asupra
mai  multor  sume  de  bani  ce  aparțin  inculpatului  Colgiu
Dorinel.

Dosarul a fost trimis spre judecare Tribunalului Constanța cu
propunerea de a se înlocui măsura arestării preventive cu
măsura  arestului  la  domiciliu  (măsura  arestului  preventiv
expiră la 13 octombrie 2024) și de a se menține măsurile
asiguratorii.

Facem  precizarea  că  această  etapă  a  procesului  penal
reprezintă, conform Codului de procedură penală, finalizarea
anchetei penale și trimiterea rechizitoriului la instanță spre
judecare,  situație  care  nu  poate  să  înfrângă  principiul
prezumției de nevinovăție.

Menționăm  că  prezentul  comunicat  a  fost  întocmit  în

https://editiadesud.ro/tag/dorinel-colgiu/
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conformitate cu art. 28 alin. 4 din Ghidul de bune practici
privind relația sistemului judiciar cu mass media, aprobat
prin Hotărârea Plenului Consiliului Superior al Magistraturii
nr. 197/2019.

Pe aceeași temă:

Procurorul șef al DNA Constanța: „La Mangalia, în momentul în
care am făcut flagrantul, lumea a fost bucuroasă pentru că s-
a spart o caracatiță”

OFICIAL de la DNA: Dorinel Colgiu a fost trimis în judecată
pentru TREI fapte de trafic de influență. Care era mecanismul
șpagilor

Se oprește apa în localitatea
Valu lui Traian
8 noiembrie 2024 20:48

În  vederea  executării  lucrării
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programate  în  comuna  Valu  lui
Traian  ”Lucrări  de  dezafectare
conductă Dn 400 mm, turnare masive
nod PN0 și PN5, întregire tronson
dintre CV A22.1 și N80 – Str. Calea
Dobrogei  (DN3)”,  RAJA  S.A.  va
întrerupe furnizarea apei marți –
12  noiembrie  2024,  în  intervalul
orar 08.00 – 14.00. 
În acest timp vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din
localitatea Valu lui Traian, cu excepția zonelor F și C.

Investiția  face  parte  din  cadrul  ”Proiectului  regional  de
dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în aria de
operare a SC RAJA SA Constanța în perioada 2014 – 2020”,
contractul de lucrări CL21: ” Rețele apă și canalizare Valu
lui Traian”, derulat prin Programul Operațional Infrastructură
Mare (POIM), în valoare de aproximativ 116 mil. lei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face  tot  posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Totodată, rugăm utilizatorii afectați de această lucrare să
își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic
în perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea



calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacitătii  de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calitatii  apei,
reducerea pierderilor in reteaua de distributie, siguranta si
continuitatea furnizarii serviciilor.

Un copil de 10 ani este în
stare  GRAVĂ  după  ce  s-a
electrocutat  urcând  pe  un
vagon
8 noiembrie 2024 20:48

Un copil de 10 ani se zbate între
viață  și  moarte  după  ce  s-a
electrocutat urcând pe un vagon în
zona gării din Medgidia.
Băiatul a suferit arsuri pe 70% din suprafața corpului, precum
și mai multe traumatisme prin cădere de la înălțime.
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Băiatul are și arsuri ale căilor aeriene.

A fost transportat de urgență la spital.

Vom reveni.

Cristina Dumitrache, candidat
PSD  Constanța  pentru  Camera
Deputaților:  În  următorii
patru ani, propunem o alocare
de peste 6 miliarde de euro
pentru  modernizarea
infrastructurii  școlare  din
România
8 noiembrie 2024 20:48

Cristina  Dumitrache,  candidat  PSD
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pentru  Camera  Deputaților,  a
prezentat  recent  măsurile
ambițioase  din  programul  de
guvernare  2024-2028  pentru
modernizarea educației în România.
Potrivit  acesteia,  investițiile
semnificative  în  infrastructura
școlară  și  dezvoltarea
învățământului  profesional  vor
transforma  sistemul  educațional,
oferindu-le  copiilor  și  tinerilor
acces la condiții mai bune și la o
educație  adaptată  cerințelor
actuale ale pieței muncii.
„Accesul la o educație modernă și de calitate este esențial
pentru  viitorul  copiilor  și  tinerilor  din  România.  PSD  a
pregătit  un  plan  ambițios  de  investiții  care  va  ridica
standardele învățământului românesc, astfel încât toți elevii
să beneficieze de condiții optime de învățare, iar formarea
profesională  să  răspundă  nevoilor  economiei”,  a  declarat
Cristina Dumitrache.

În următorii patru ani, PSD propune o alocare de peste 6
miliarde de euro pentru modernizarea infrastructurii școlare
din România. Dumitrache a explicat că aceste fonduri vor fi
utilizate pentru îmbunătățirea sălilor de clasă, asigurarea de
mese calde și implementarea programelor before și afterschool.

„Vom  sprijini  peste  1  milion  de  copii  și  tineri  cu



îmbrăcăminte, încălțăminte, rechizite și burse, astfel încât
nimeni să nu fie privat de oportunitatea de a merge la școală.
Vrem să ne asigurăm că fiecare copil, indiferent de mediul din
care  provine,  are  acces  la  o  educație  de  calitate  și  la
sprijinul necesar pentru a-și construi un viitor mai bun”, a
subliniat candidata.

Un  alt  pilon  esențial  al  programului  de  guvernare  este
extinderea învățământului profesional și dual, cu o alocare de
1 miliard de euro pentru următorii ani.

„Ne propunem să creștem de cinci ori numărul elevilor înscriși
în  învățământul  dual,  ajungând  la  100.000  de  tineri  în
următorii cinci ani. Vrem să extindem acest tip de învățământ
în  toate  municipiile  din  România,  iar  dotarea  școlilor
profesionale cu echipamente moderne și tehnologii de ultimă
generație va deveni o prioritate”, a afirmat Dumitrache.

În acest context, candidatul PSD a menționat și importanța
dezvoltării  învățământului  tehnologic,  cu  o  investiție
suplimentară  de  470  milioane  de  euro,  destinată  adaptării
curriculei la nevoile pieței muncii.

„Școlile tehnologice vor fi consolidate prin programe corelate
cu cerințele economiei actuale, astfel încât să furnizeze o
forță  de  muncă  calificată,  inclusiv  pentru  persoanele  cu
dizabilități  și  pentru  grupurile  vulnerabile.  Prin
parteneriate între școli și agenți economici, vom asigura o
pregătire  profesională  practică,  la  standarde  ridicate”,  a
subliniat ea.

Cristina Dumitrache susține că toate aceste măsuri au scopul
de  a  transforma  educația  din  România  într-un  pilon  solid
pentru dezvoltarea economică și socială a țării.

„Cu aceste investiții masive în educație, vom contribui la
formarea  unei  noi  generații  de  tineri  pregătiți  pentru
provocările economiei moderne. PSD își asumă responsabilitatea
de  a  moderniza  școlile  și  de  a  asigura  accesul  egal  la



educație  de  calitate  pentru  toți  elevii  din  România,
indiferent  de  mediul  lor  de  proveniență”,  a  concluzionat
Cristina Dumitrache.

Comandat de Partidul Social Democrat Filiala Constanța,
Executat de Ediția de Sud – portal www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 11240017

Pe aceeași temă:

Felix Stroe: „Programul economic de guvernare al Partidului
Social  Democrat  2024  –  2028  este  unul  dintre  cele  mai
ambițioase proiecte la care am lucrat vreodată!”

O  Românie  pentru  TOȚI,  nu
doar  pentru  unii:  Iată
PROGRAMUL de guvernare propus
de ELENA LASCONI, candidatul
USR la președinția României
8 noiembrie 2024 20:48
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Elena Lasconi: ”România mea merită
mai  mult.  Este  România  noastră.
România merită mai mult decât bani
furaţi  cu  portbagajul.  România
merită  mai  mult  decât  jefuirea
celor mulţi pentru interesul celor
care  au  fost  cocoţaţi  în  funcţii
duşi acolo de partide.
Ştiţi foarte bine, nu e o noutate. Dar parcă prea repede
uităm. România merită mai mult decât şanse ratate una după
alta.

Ceea ce ne-a adunat în această sală şi în multe locuri din
ţară şi din diaspora, acolo a fost cel mai greu, a fost cu
multe lacrimi, este exact credinţa că se poate mai bine. Se
poate mai bine. Eu chiar cred în proiectul meu de ţară şi e un
proiect bun.

Programul  meu  de  ţară  este  foarte  simplu.  Este  planul  ca
fiecare dintre noi să ne simţim protejaţi în această ţară şi
respectaţi”.

Program-de-guvernare-USR-2024

 

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/11/Program-de-guvernare-USR-2024.pdf


Casa Danei Marijuana din Vama
Veche a fost călcată de hoți
8 noiembrie 2024 20:48

La  data  de  6  noiembrie  a.c.,
polițiștii  din  cadrul  Poliției
Municipiului  Mangalia  –  Secția  2
Poliție  Vama  Veche  –  2  Mai,  sub
coordonarea procurorului de caz din
cadrul  Parchetului  de  pe  lângă
Judecătoria  Mangalia,  au  reținut,
pentru 24 de ore, un bărbat de 46
de ani.
Acesta  este  bănuit  de  săvârșirea  infracțiunii  de  furt
calificat.

Astfel, la data de 6 noiembrie a.c., în jurul orei 18.40,
bărbatul  ar  fi  fost  depistat  de  polițiștii  care  efectuau
serviciul de patrulare în stațiunea Vama Veche.

Bărbatul prezenta un comportament nefiresc și avea mai multe
genți,  astfel  că  s-a  procedat  la  efectuarea  controlului
corporal și al bagajelor, asupra sa fiind descoperite mai
multe bunuri a căror proveniență nu a putut-o justifica.
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În urma cercetărilor efectuate a rezultat că bunurile ar fi
fost sustrase din locuința unei femei, de 45 de ani, din Vama
Veche.

Bărbatul  a  fost  reținut,  pentru  24  de  ore,  condus  și
încarcerat în Centrul de Reținere și Arestare Preventivă al
Inspectoratului de Poliție Județean Constanța.

Astăzi, 7 noiembrie a.c., va fi prezentat procurorului de caz
din cadrul Parchetului de pe lângă Judecătoria Mangalia, cu
propunere legală.

(FOTO/VIDEO) Cum arată baraca Danei Marijuana din Vama Veche:
La „Doamna Dana” se vindeau „pastile Super Mario, molly,
iarbă și niște praf de anestezic pentru cai”

ATENȚIE!  Se  oprește  apa  în
zonele Badea Cârțan și Vivo
din Constanța!
8 noiembrie 2024 20:48
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În vederea executării lucrărilor de
conectare la sistemul centralizat a
noii  magistrale  reabilitată,  cu
diametrul de 500 mm, RAJA S.A. va
sista  furnizarea  apei  potabile,
miercuri  –  13  noiembrie  2024,  în
intervalul orar 08.30 – 20.00.
Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii și punctele termice
din perimetrul delimitat de străzile: Ștefăniță Vodă – Soveja
– bd. Tomis – bd. Aurel Vlaicu – Ștefăniță Vodă, practic
zonele Badea Cârțan, Vivo și Euromaterna.

Investițiile  fac  parte  din  Contractele  de  lucrări  CL33:
”Reabilitare  conducte  aducțiune  și  magistrale,  stații  de
pompare apă uzată SP E20 și refulări aferente, în Municipiul
Constanța”, în valoare totală de aproximativ 76 milioane lei,
proiect  derulat  în  cadrul  Programului  Operațional
Infrastructură  Mare.

Totodată, rugăm toți utilizatorii afectați de această lucrare
să își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz
casnic în perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții. Prin implementarea acestora se realizează
îmbunătățirea capacității de transport și de distribuție a
apei  potabile,  asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a
calității  apei,  reducerea  pierderilor  în  rețeaua  de
distribuție,  siguranța  și  continuitatea  furnizării
serviciilor.



Tăierile ilegale de pomi din
mediul urban vor putea deveni
infracțiuni.  USR  a  introdus
un  amendament  în  noul  Cod
Silvic
8 noiembrie 2024 20:48

USR a reușit să introducă în noul
Cod  Silvic  infracțiunea  de
distrugere a vegetației forestiere
și  din  orașe.  Tăierile  ilegale,
precum  cele  de  pe  bulevardul
Ferdinand,  dispuse  de  primarul
Vergil  Chițac,  care  au  fost
pedepsite doar cu amenzi din partea
Gărzii de Mediu, devin infracțiuni
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cu  dosar  penal  după  adoptarea
noului Cod Silvic.
„Este un pas important și firesc deoarece tăierile abuzive,
precum cele făcute la Constanța de administrația Chițac, nu
trebuie să se mai repete. Nu poți să dai ordin pentru a
măcelărirea unor pomi sănătoși, doar pentru că ești primar,
fără să existe consecințe și urmări legale.

Amendamentul USR a fost adoptat în cadrul Comisiei pentru
mediu. Noul Cod Silvic trebuie să mai primească raport și de
la comisiile de agricultură și juridică din Camera Deputaților
înainte  de  a  ajunge  la  votul  final.  În  cadrul  următoarei
ședințe  a  Comisiei  Juridice,  voi  solicita  introducerea  pe
ordinea de zi a a acestui proiect“, spune Stelian Ion, deputat
și președinte USR Constanța.

USR face apel la președinții PSD ai celor două comisii să nu
tărăgăneze  dezbaterile  și  să  adopte  rapoartele  săptămâna
viitoare.

„Distrugerea vegetației forestiere și din orașele noastre, din
spațiile verzi, din parcuri va deveni infracțiune! Nu mai vrem
cazuri precum Parcul IOR, din Capitală, în care au fost date
amenzi  derizorii  pentru  distrugerea  a  hectare  întregi  de
spațiu verde. De asemenea, adoptarea noului Cod Silvic este o
urgență  pentru  România  în  condițiile  în  care  pădurile
valoroase din țara noastră dispar sub ochii noștri, iar mafia
lemnului nu este prinsă. Noul Cod include mai multe sancțiuni
pentru  infracțiunile  de  mediu,  inclusiv  confiscarea
camioanelor care transportă ilegal lemne“, declară deputata
USR, Diana Buzoianu, vicepreședintă a Comisiei pentru mediu.



ATENȚIE,  șoferi!  Restricții
de circulație TOTALE pe mai
multe  străzi  din  zona
sensului giratoriu
8 noiembrie 2024 20:48

Mâine, 7 noiembrie 2024, circulația
autovehiculelor  va  fi  oprită  pe
Șoseaua  Constanței  de  la  sensul
giratoriu  până  la  intersecția  cu
strada  Muncitorului  (BCR)  și  pe
Matei  Basarab  de  la  sensul
giratoriu  până  la  intersecția  cu
strada Rozelor.
Restricțiile  vor  fi  ridicate  imediat  ce  se  vor  finaliza
lucrările  de  asfaltare  pe  sectoarele  de  drum  respective,
anunță reprezentanții Primăriei Mangalia.
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Agenția  Națională  de
Integritate,  la  judecată  cu
Radu Cristian
8 noiembrie 2024 20:48

Agenția  Națională  de  Integritate
(ANI)  a  dat  în  judecată  UAT
Mangalia, reprezentată de primarul
Cristian  Radu,  Consiliul  Local
Mangalia  și  pe  fostul  consilier
local Linica Stan. 
În dosarul 8032/118/2024 sunt atacate de către ANI numai puțin
de  11  hotărâri  de  Consiliu  Local:  HCL  NR  30/18.02.2020,
54/27.03.2020,  164/25.06.2020,  222/16.09.2020,356/23.12.2020,
55/22.04.2021, 103/09.06.2021, 184/22.10.2021, 201/20.12.2021,
9/10.02.2022, 39/24.03.2022.

Toate  deciziile  fac  referire  la  rectificări  bugetare  din
perioada 2020-2022.
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Iată componența comisiilor de
specialitate  ale  Consiliului
Județean Constanța
8 noiembrie 2024 20:48

Astăzi,  6  noiembrie,  în  cadrul
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primei  ședințe  a  Consiliului
Județean  Constanța,  cei  34  de
consilieri prezenți au aprobat în
unanimitate formarea a șase comisii
de  specialitate,  fiecare  comisie
fiind alcătuită din șapte membri.
Componența comisiilor este următoarea:

Comisia de Buget – Finanțe:

Bucovală Enache,1.
Picu Ioan – Alexandru,2.
Caprinciu Stelică,3.
Surdu Marian,4.
Niță George,5.
Morar AndraDiana,6.
Lazăr Gilda– Valentina;7.

Comisia Juridică, Administrație și Ordine Publică:

Gima Stelian,
Gheorghe Andreea,
Ciobanu Cristina – Elena,
Learciu Dumitru- Daniel,
Stamate Marius,
Mateescu Sorin – Cristian,
Enciu Petre;

Comisia  pentru  Investiții,  Patrimoniu,  Infrastructură,
Urbanism și Protecția Mediului:

Gurgu Andrei,
Popa Liviu,
Butnaru Mihai,
Bucur Ionel,



Niță George,
Mirea Cristian,
Liță Marinel;

Comisia pentru Sănătate și Protecție Socială:

Mustafa Adnan,
Pintilie Alexandru,
Gima Stelian,
Bușu Stere,
Pîndichi Cornelia,
Vlahu Nicolae,
Lazăr Gilda-Valentina;

Comisia pentru Servicii Publice, Relații Interinstituționale,
Agricultură,  Mediu  de  Afaceri,  ONG-uri  și  Relația  cu
Societatea  Civilă:

Grăniceru Alexandru,
Constantinescu Dana-Mariana,
Filipescu Răzvan,
Learciu Dumitru-Daniel,
Malciu Ana-Maria,
Saioc Maria,
Babă Theodor-Ionuț;

Comisia pentru Educație, Sport, Tineret, Cultură și Turism:

Guteanu Stere,
Picu Ioan- Alexandru,
Ivașcu Marinela-Gela,
Stan Daniela,
Istrate Iulian-Sorin,
Morar Andra- Diana,
Palaz Claudiu-Iorga.



Voluntarii  campaniei  de
sterilizări ce va avea loc la
Mangalia au nevoie de AJUTOR!
8 noiembrie 2024 20:48

Gabriela Ionescu, unul dintre cei
mai  implicați  locuitori  ai
Mangaliei  în  campaniile  de
sterilizare  gratuită  a  animalelor
cu  și  fără  stăpân,  cere  ajutorul
localnicilor.  Voluntarii  care  se
vor  ocupa  de  o  nouă  campanie  de
sterilizare au nevoie de asigurarea
meselor  pe  parcursul  celor  șapte
zile.
Iată mesajul Gabrielei Ionescu:

„Vă cer public, pentru prima dată, AJUTOR !!!!

În perioada 11- 17 noiembrie se va desfasura în orașul nostru
o MEGA CAMPANIE de sterilizare a animalelor cu și fără stăpân
din Mangalia și localitățile învecinate.
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Vor fi 7 zile de „foc” penrtu echipa si voluntari!

Avem nevoie de ajutor pentru asigurare meselor de prânz și a
cinelor  pentru  echipa  de  medici  și  IDEAL  prânzul  pentru
voluntari.

Orice  mic  ajutor  este  binevenit,  chiar  și  o  distibuire  a
postării!

PENTRU INFORMAȚII/ DETALII puteți să mă sunați  la numărul
0723284090„.

Biciclist accidentat în zona
Școlii Gimnaziale nr. 1 din
Mangalia
8 noiembrie 2024 20:48

Un  biciclist  a  fost  lovit  de  un
autoturism  la  Mangalia,  în  zona
Școlii Gimnaziale nr. 1.
Potrivit  reprezentanților  Serviciului  Județean  de  Ambulanță
Constanța, bărbatul nu este grav rănit, dar a suferit o criză
hipertensivă.
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Este asistat medical la locul accidentului.


